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Bijlage(n) 

- 

Bij brief van 13 maart 2019, ingekomen op 13 maart 2019, heeft u namens de 

PvdA-fractie schriftelijke vragen gesteld. 

 

Wij beantwoorden deze vragen als volgt. 

 

1. Is het juist dat met inzet van het urgentieteam en met inzet van € 750.000,-- in 
2014/2015 besloten is het bedrijf Bosweg 4 te Deurne te verplaatsten? 
Antwoord: Ja 

 

2. Ligt aan de verplaatsing een plan van het gebied ten grondslag waaraan alle 
partijen in het gebied zich hebben te houden? Zo ja, wat betekent dit nu voor 
het bedrijf aan Bosweg 3? Hoe scherp en juridisch houdbaar zijn de gemaakte 
afspraken? 
Antwoord: Ja. Bosweg 3 maakt geen onderdeel uit van het verbeterplan. 

Een verbeterplan is de weergave van de afspraken die partijen met elkaar 

maken. Het is geen juridisch bindend document. 

 

3. De gemeente Deurne was in 2014 betrokken bij de discussie en is mede 
ondertekenaar van het plan. Zijn door het urgentieteam met de gemeente 
Deurne afspraken gemaakt over bijvoorbeeld het wijzigen van 
bestemmingsplannen om daarmee het risico in de toekomst van opnieuw 
toenemende overlast te voorkomen? Zo ja, welke acties zou gemeente Deurne 
ondernemen en zijn de afspraken nagekomen? Zo nee, waarom zijn dit soort 
toekomstgerichte acties  niet geregeld? 
Antwoord: Ja. De volgende 4 acties zijn in het verbeterplan benoemd: 

i. Actief en zo snel als mogelijk komen tot benodigde vergunningen 

Ommezwanksedijk 18 in Deurne: Is gerealiseerd  

ii. Komen tot intrekken van vergunning en wijziging aanduiding Bosweg 4: 

De vergunningen zijn ingetrokken en de bestemming is gewijzigd van 
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veehouderij in wonen. 

iii. De gemeente heeft in het verbeterplan aangeven te komen met een 

aanpak die zoveel als mogelijk probeert te voorkomen dat nieuwe 

overlastsituaties ontstaan. Het is de verantwoordelijkheid van de 

gemeente Deurne om geen nieuwe overlast situaties te laten ontstaan: 

Uit informatie van de gemeente blijkt dat de volgende acties zijn en 

worden uitgevoerd: 

− Vaststelling nieuwe geurvisie met strengere normen in 2015; 

− Verkleining LOG gebieden bij derde herziening bestemmingsplan in 

2017; 

− Introductie van het Endotoxine toetsingskader; 

− Actieve benadering van ondernemers bij vergunningaanvragen door 

in gesprek te gaan over zorgvuldige veehouderij; 

− Intensivering van Toezicht. 

iv. Samen met provincie in gesprek om te komen tot een versnelde transitie 

van de dierhouderij in Deurne: Doorlopende actie. Er is regelmatig 

contact met de gemeente Deurne over de aanpak van de transitie van 

de dierhouderij. De gemeente werkt aan een versnelling van de transitie 

vanuit het transitieprogramma Buitengebied Deurne ‘Ruimte voor 

kansen’. 

 

4. Heeft u of de gemeente Deurne, naast eventuele afspraken uit het 
gebiedsplan o.l.v. het urgentieteam, juridische en/of andere mogelijkheden om 
de uitbreiding bij Bosweg 3 tegen te houden vanwege eerder in het gebied 
ervaren en erkende overlast bij omwonenden en de nu opnieuw te verwachten 
overlast? Zo ja, zet u de instrument(en) in?  
Antwoord: Nee, het betreft geen uitbreiding van een bouwblok. Wel zal 

toename van bebouwing moeten voldoen aan de regels van zorgvuldige 

veehouderij uit de Verordening Ruimte. 

 

5. Indien u vraag 2 met een nee moet beantwoorden vragen we ons af waarom 
er gewerkt is aan een verplaatsing. Immers, zo vindt de fractie van PvdA 
Brabant, een dergelijke kortetermijnoplossing had niet mogen leiden tot het 
uitgeven van zoveel publiek geld. Welke afwegingen zijn gemaakt om in 
2014/2015 tot verplaatsing over te gaan? Vindt u ook nu achteraf, dat het nog 
steeds een verantwoorde investering was en zo ja waarom? 
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Antwoord: Ja, de inzet van het urgentieteam richtte zich op het ondersteunen 

van betrokkenen bij het zoeken naar een mogelijkheid om de overlast op te 

heffen. Het ging om de situatie waarin een kippenbedrijf zich ontwikkelde op 

extreem korte afstand van meerdere burgerwoningen waarbij de bestaande 

stallen op enkele meters van de dichtstbijzijnde woning stonden. Het bedrijf aan 

Bosweg 4 is beëindigd en daarmee is veel overlast opgelost. 

 

Overigens hebben wij over de ontwikkelingen op Bosweg 3 een brief ontvangen 

van een omwonende. Onze reactie op die brief is in lijn met de beantwoording 

van uw vragen. Wij gaan ervan uit dat de gemeenteraad van Deurne heldere 

kaders stelt waardoor nieuwe knelpunten worden voorkomen. Mede naar 

aanleiding van uw vragen en de brief van een omwonende zijn wij daarover in 

gesprek met de gemeente. 

 

 

 

Gedeputeerde Staten van Noord-Brabant, 

 

de voorzitter, de secretaris, 

 

prof. dr. W.B.H.J. van de Donk drs. M.J.A. van Bijnen MBA 
 

 


